
21 juli 2019

Artikel 42 vragen aan het college over de bewaakte fietsenstalling station Rijswijk

Begin van dit politiek seizoen heeft Wij. Rijswijk gevraagd om een gratis bewaakte fietsenstalling 
nabij station Rijswijk mede omdat de proef bij winkelcentrum In de Bogaard met een bewaakte 
fietsenstalling succesvol is gebleken. 

Nu het politieke seizoen voorbij is en de bewaakte fietsenstalling nog (steeds) niet gerealiseerd is 
heeft Wij. Rijswijk de volgende vragen aan het college:

1. Wat is de huidige stand van zaken met betrekking tot de realisatie van de gratis bewaakte 
fietsenstalling op- en of nabij station Rijswijk?

2. Verwacht het college nog dit jaar de fietsenstalling te realiseren? Zo nee, wanneer dan 
wel?

3. Wat is de reden dat een initiatief dat op zoveel steun kan rekenen zo lang moet duren?

Met vriendelijke groet,

Wij. Rijswijk
Danny van Dam, fractieassistent
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